
J e g y z ő k ö n y v  

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési 

Bizottsága rendkívüli nyílt üléséről. 

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2023. augusztus 4. napján 7:45 órakor 

  

A Bizottság részéről megjelentek: 
Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

Kracson Norbert bizottsági tag 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

Suhanesz Péter bizottsági tag 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag 

 

Az ülésről távol voltak: 

Szőnyi István bizottsági tag 

Jászter Beáta bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Jánosi Attila, a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Jánosi Attila, a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Komjáthy Krisztina Marianna 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, és megállapította, hogy a 

Városüzemeltetési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból 5 tag jelen van, egyben az ülést 

megnyitotta. Javasolta „Egyebek” napirendi pont felvételét.  

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban egyéb javaslat nem hangzott el, Schweitzer 

Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a módosított napirend elfogadását. 

 

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés módosított napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirend:  

 

1. Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Egyebek 
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Schweitzer Tamás bizottsági elnök: javasolta, hogy Jászter Beáta bizottsági tag távollétében 

Suhanesz Péter bizottsági tag legyen a jegyzőkönyv-hitelesítő.  

 

Tekintettel arra, hogy a javaslattal kapcsolatban egyéb vélemény nem volt, Schweitzer Tamás 

bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a jegyzőkönyv-hitelesítőjének megválasztására 

vonatkozó javaslatát.  

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – elfogadta a javaslatot, miszerint Suhanesz Péter bizottsági tag 

kerüljön megválasztásra a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

 

1. napirendi pont 

Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára  

 

1. „Sportpályát használók részére” kiegészítő tábla kihelyezése a Sátoraljaújhely, 

Dohány utcai sportpálya előtti közterületen 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: a Dohány utcai sportpályát használók jelzése alapján a 

dohánygyár dolgozói a sportpálya előtt lévő parkolót használják parkolás céljából, ezért sok 

esetben előfordult, hogy a sportolni vágyó lakosok nem tudtak a parkolóban gépjárműveikkel 

megállni. Tekintettel arra, hogy a Dohány utcában, a dohánygyár dolgozói számára a MÁV-tól 

bérelt területen magánparkoló lett kialakítva, a parkolás biztosított részükre. A sportpályát 

használók parkolásának elősegítése céljából indokolt a „Sportpályát használók részére” 

kiegészítő KRESZ tábla kihelyezése a már meglévő tábla oszlopára. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: megkérdezte, hogyan történik az ellenőrzés a sportpályát 

használók részére biztosított parkolóban. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: a közterület-felügyelők fogják ellenőrizni. A dohánygyár 

környékén történő parkolási problémával kapcsolatosan a dohánygyár igazgatójának 

megkeresése többször megtörtént, aki tájékoztatta az ott dolgozókat, hogy a részükre kialakított, 

sorompóval ellátott zárt parkolót használják parkolásra. Tekintettel arra, hogy a többszöri 

figyelmeztetés sem vezetett eredményre, a dohánygyár igazgatója javasolta a szabálytalanul 

parkolók számára a bírság kiszabását. A bírság kiszabását indokolni kell, ezért szükséges olyan 

tábla elhelyezése, mely ezt alátámasztja, jelen esetben a „Sportpályát használók részére” 

kiegészítő KRESZ tábla kihelyezése. Abban bízik a dohánygyár vezetősége, hogy ha egy-két 

embert megbírságolnak szabálytalan parkolás miatt, talán visszatartó ereje lesz, és a dolgozók 

a zárt, sorompóval ellátott parkolót fogják használni. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Dohány utcai sportpálya parkolást jelző tábla 

oszlopára 1 db „Sportpályát használók részére” kiegészítő tábla kihelyezéséhez, ezáltal új 

forgalmi rend kialakításához.  

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

 

 



3 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

36/2023. (VIII.4.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Dohány utcai sportpálya parkolást jelző 

tábla oszlopára 1 db „Sportpályát használók részére” kiegészítő tábla kihelyezéséhez, ezáltal új 

forgalmi rend kialakításához. 

 

 

2. „Megállni tilos” közúti jelzőtábla kihelyezése „Kivéve engedéllyel” kiegészítő 

táblával a Sátoraljaújhely, Fasor utcára vonatkozóan 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: aggályai vannak a tiltó tábla kihelyezésével 

kapcsolatosan. A Fasor utca lakói számára egész nap fenn lenne így tartva a parkoló, még akkor 

is, ha elmennek dolgozni, vagy ha a lakóhoz vendég megy. Megkérdezte, nekik hogyan van 

engedélyük, hogy ott parkolhassanak. Problémás ez az útszakasz.  

 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag: a vasútállomásnál nincs elég hely a parkolásra. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: hátulról, a Mező utcából sok Fasor utcai ingatlan 

megközelíthető. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: megkérdezte, hogy Csernai Ferencné önkormányzati 

képviselő asszony tud-e a Fasor utcai parkolási problémáról, mi a véleménye róla, mivel az ő 

körzetéhez tartozik a terület. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: képviselő asszony tud róla. A lakók kérték a tábla kihelyezését 

akiknek fontos a kérését meghallgatni, orvosolni, ezért került a Városüzemeltetési Bizottság elé 

az ügy. Nem az egész útszakasz kerülne korlátozás alá csak a felső része, ami nem akadályozza 

az állomásra érkezők parkolását, de a bizottság dönti el, hogy támogatja-e a javaslatot. Cél a 

dohánygyár dolgozóinak ösztönzése lenne a részükre kialakított, zárt parkoló használatára. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogyan lesz ellenőrizve, ha valaki a Fasor 

u. 5. szám alatti ingatlanba megy, mert ott lakik az ismerőse vagy vasúttal utazik és a Fasor 

utcában tud parkolni. Ez több kérdést is felvet. A sportpálya melletti parkoló helyzete 

egyértelmű, mert a parkoló a sportpályához készült, de a Fasor utcában hogyan ellenőrizhető a 

parkolás, ahol a város apraja-nagyja előfordul. Ez az eset nem is hasonlít a Mező utcához. 

 

Suhanesz Péter bizottsági tag: a vasútállomásnál nagyon kevés a parkolóhely. A tanuló vezető 

autók is ott állnak meg, egy egész sávot elfoglalnak. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: időkorlát, tól-ig tábla kihelyezése lenne célszerű a 

„kivéve engedéllyel” táblához.  

 

Jánosi Attila osztályvezető: a Fasor utcai parkolással kapcsolatos előterjesztés a „kis” 

Fasorban illetve a Mező utcában engedéllyel történő parkolás mintájára készült. Ezeknél az 

utcáknál kiadásra kerültek az engedélyek, kis kártyák forgalmi rendszám alapján. A közterület-

felügyelők tudják ellenőrizni. Jó ötletnek tartja a Fasor utcai parkolás esetében az 

időintervallum megjelölését. Az előterjesztésben található képen szereplő gyalogos átkelőhely 
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táblához kerülnének kihelyezésre a „Megállni tilos”, „Kivéve engedéllyel” táblák. A cél nem a 

szankcionálás, hanem a dohánygyári dolgozók ösztönzése a részükre bérelt parkoló 

használatára. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, lehet-e tudni, hogy a lakóknál hány 

parkolóhelyet érint. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: az ingatlanok száma ismert, de példaként említve a Mező utcát, 

20 darab ingatlan van, és beérkezett 23 darab kérelem, van olyan ingatlan, ahol 2 db autó is van. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: a körzetében a Vasvári Pál utcán és az Árpád utcán lakók 

vitáznak egymással a parkolóhelyek miatt. Saját parkolóhelye senkinek nincs. Kérte a lakókat, 

hogy egyezzenek meg a parkolóhelyeket illetően. A Fasor utcai parkolás helyzetével 

kapcsolatosan Csernai Ferencné önkormányzati képviselő asszony véleményét nem ismeri, 

nem célszerű precedens értékű helyzetet teremteni. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: korábban az üzleteknek az ilyen jellegű kérelme nem lett 

támogatva, ez se legyen. A MÁV-ot meg kell keresni P+R parkoló kialakítása céljából. 

 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag: a vasútállomás úgymond nulla parkolóhellyel 

rendelkezik, viszont egyre többen utaznak vonattal úgy, hogy az állomásra autóval mennek. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: nem támogatja az előterjesztést. Kérte a MÁV 

megkeresését a P+R parkoló kialakítása érdekében, valamint javaslatot a helyzet megoldása 

kapcsán. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben ne járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Fasor utca 11. szám előtt található veszélyt 

jelző tábla oszlopára „Megállni tilos” és „Kivéve engedéllyel” kiegészítő táblák 

kihelyezéséhez, ezáltal új forgalmi rend kialakításához.  

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 nem 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

37/2023. (VIII.4.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben nem járul hozzá a Sátoraljaújhely, Fasor utca 11. szám előtt található 

veszélyt jelző tábla oszlopára „Megállni tilos” és „Kivéve engedéllyel” kiegészítő táblák 

kihelyezéséhez, ezáltal új forgalmi rend kialakításához.  

 

 

3. Forgalomtechnikai tükör kihelyezése a Sátoraljaújhely, Dohány - Mező utca 

kereszteződésére vonatkozóan 
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Schweitzer Tamás bizottsági elnök: a Continental Dohányipari Zrt. a Sátoraljaújhely, Mező 

utcából a Dohány utcára történő kikanyarodást elősegítő forgalomtechnikai tükör kihelyezését 

kérelmezte. Tekintettel arra, hogy az útkereszteződés mellett szabályosan parkoló autók 

akadályozzák az útszakasz betekintését és a nevezett útszakaszon már baleset is történt, ezért 

indokolt a Sátoraljaújhely, Dohány utca - Mező utca kereszteződéséhez közlekedés-biztonsági 

szempontból forgalomtechnikai tükör kihelyezése. A kérelmező vállalja a felmerülő 

költségeket. 

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Dohány – Mező utca kereszteződésével szemben 

forgalomtechnikai tükör kihelyezéséhez. 

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 tagja, 5 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

38/2023. (VIII.4.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Dohány – Mező utca kereszteződésével 

szemben forgalomtechnikai tükör kihelyezéséhez. 

 

 

2. napirendi pont 

Egyebek 

 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag: megkérdezte, hogy mikor kerül kihelyezésre a tábla 

és a lánc a Balassi utca azon szakaszára, ahol a zajvédő fal megbontásra került. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: ígéretet tett, hogy a kivitelezőt ismételten megkeresi az ügyben. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: köszönetet mondott, hogy a Károlyi lakótelepen 

kicserélésre kerültek a szelektív hulladékgyűjtők. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: nem volt egyszerű a kicserélése az edényzeteknek, mert a 

szolgáltató váltás nehezítette az eljárást. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: több megbeszélés, tárgyalás, egyeztetés előzte meg 

hulladékgyűjtők áthelyezését. A Bercsényi-Fejes István utca sarkáról kerültek át, oda nem 

kellettek. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: a Balassi utcával kapcsolatosan egyeztetett a ZÉG Kft. 

vezetőségével, akiktől azt az információt kapta, hogy a lánc kihelyezése nem akadály, viszont 

a tábla kihelyezését a Magyar Közút Nonprofit Zrt.-vel egyeztetni kell. Örömmel vette, hogy a 

Károlyi lakótelepen megoldódott a szelektív hulladékgyűjtők cseréje. Ez az első lépése a 2023 

februártól húzódó folyamatnak, több tárgyalás és levélváltás előzte meg. 
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Jánosi Attila osztályvezető: a hulladékszállítási szolgáltatóval egyeztetett, akitől azt az 

információt kapta, hogy az irány a szelektív hulladékgyűjtők számának csökkentése, valamint 

a lakosság ösztönzése arra, hogy a hulladékudvarba vigyék a szelektív hulladékot, ahová 

korlátlan mennyiségben lehet szállítani, továbbá 2024-től visszaváltós rendszer lesz úgy, ahogy 

Szlovákiában már jelenleg működik. 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját, és a nyílt ülést 8 óra 14 perckor bezárta. 

 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 

Suhanesz Péter sk. 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

Schweitzer Tamás sk. 

bizottsági elnök 

 


